
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság  

rendes, nyílt üléséről 

 

 

Az ülés helye:  Bicske Városháza I. emeleti díszterem 
   Bicske, Hősök tere 4. 

 

Az ülés időpontja: 2016. március 23-án 17 órakor 

 

Az ülésen megjelent bizottsági tagok: 
Iványi Ferenc Tivadarné elnök 

Szabó Attila tag 

Dr. Bourgla Ossamah tag 

Csonka István tag 

 

Az ülésen távollévő tag:  

Komlós Kolos tag 

 

 

Az ülésre meghívást kapott és megjelent személyek: 

Bálint Istvánné, alpolgármester 

Dr. Bacsárdi József, aljegyző  

Molnár Enikő, Pénzügyi és Költségvetési Iroda vezetője 

Dr. Heckman Tibor, referens 

Czirkelbach Istvánné, titkársági ügyintéző  

Teszár Tamás Zöld Bicske Nkft. ügyvezető igazgatója 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: a Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke sok szeretettel 

köszönti a bizottság tagjait, a jelenlévőket. Megállapítja, hogy a bizottság 3 fővel 

határozatképes. Aki a napirendet elfogadja a megküldött napirendi pontokkal, kéri, 

szavazzanak.  

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

Az elfogadott döntés: 

 

40/2016. (III.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság  

H A T Á R O Z A T  

 

 

Tárgy: 2016. március 23-i, rendes, nyílt ülés napirendjének elfogadásáról 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadta az alábbi napirendet: 

 

1) A lakások és helyiségek elidegenítéséről szóló rendelet felülvizsgálatáról  
Előterjesztő: polgármester 
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2) A háziorvosok részére nyújtandó kedvezményekről   
Előterjesztő: polgármester 

 

3) Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2016. februárban elvégzett 

munkálatokról   
Előterjesztő: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 

 

4) Óvodai beíratással összefüggő hirdetmény közzétételéről  
Előterjesztő: polgármester 

 

5) A közterületen elhagyott hulladékról szóló szerződésről   
Előterjesztő: polgármester 

 

6) Bicskei Üdülőtábor és Uszodaüzemeltető Kft. alapító okiratának módosításáról  
Előterjesztő: polgármester 

 

 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: Jegyzőkönyv hitelesítőnek Szabó Attila bizottsági tagot javasolja. 

Kéri a bizottság tagjait, aki a hitelesítőre tett javaslatot elfogadja, jelezze. 

 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

41/2016. (III.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság  

H A T Á R O Z A T  

 

Tárgy: 2016. március 23-i, rendes, nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének 

megválasztásáról 

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság Szabó Attilát, a Város- és Vállalkozásfejlesztés 

Bizottság tagját jegyzőkönyv hitelesítőnek megválasztja. 

 

17 óra 06 perckor Dr. Bourgla Ossamah képviselő megérkezett a bizottság ülésére.  

 

 

1. Napirend:  

A lakások és helyiségek elidegenítéséről szóló rendelet felülvizsgálatáról  

Előterjesztő: polgármester  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: az előterjesztés ismertetésére átadja a szót Dr. Bacsárdi József 

aljegyzőnek és köszöni a segítségét. 
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Dr. Bacsárdi József: a lakásrendelet volt már a bizottság és a képviselő-testület előtt is, első 

körben tárgyalták január hónapban. A Kormányhivatal jelezte, hogy a rendeletet egészítsék ki 

a lakbérekről szóló rendelet szakaszaival. Ez a rendelet tartalmazza a lakásokról szóló 

szabályozást és tartalmazza a lakbérekről szóló rendeletnek a szabályait is. A Kormányhivatal 

kért még 1-2 apróbb változtatást, mint pl. kérte szabályozni a kaució intézményét. Ez 

megtörtént. Kérték jobban elkülöníteni a költségelvű és a piaci alapú bérlakások szabályait. 

Ez is megtörtént.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: eddig a bérlakásra jelentkezők a kauciót befizették, de addig nem 

fizettek bérleti díjat, amíg a kaució el nem fogyott. Sok esetben utána nem fizettek a bérlők. 

Ebből volt probléma. Normál esetben a kauciót arra használja fel az ember, ha valaki nem 

fizet vagy valami történik, akkor nyúlnak hozzá, vagy ha kár éri az épületet.  

 

 

Dr. Bacsárdi József: korábban úgy kezelték a kauciót, mintha előleg lenne. Az óvadékot 

kezeli az önkormányzat, és ha bármi baj lesz, akkor ebből térítik meg a kárigényt. Most már 

ez fog történni a jövőben.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: Kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, vélemény, ha 

nincs, akkor kéri szavazzanak.  

 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

42/2016. (III. 23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: A lakások és helyiségek elidegenítéséről szóló rendelet felülvizsgálatáról 

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a lakások és helyiségek 

elidegenítéséről szóló rendelet-tervezetet.  

2. Napirend 

A háziorvosok részére nyújtandó kedvezményekről 
Előterjesztő: polgármester 

 

Dr. Borugla Ossamah: jelzi, hogy érintettség miatt nem fog szavazni.  

 

Dr. Bacsárdi József: két lehetőség van, vagy nem szavaz a doktor úr, vagy döntést hoznak 

arról, hogy kizárják a szavazásból. Kizárhatják, de csak szavazás előtt.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: az előterjesztés ismertetésére átadja a szót Dr. Bacsárdi József 

aljegyzőnek. 

 

 



4 

 

Dr. Bacsárdi József: a bicskei orvosok nyújtottak be egy kérést január hónapban az 

önkormányzat felé, hogy szeretnének élni azzal a lehetőséggel, ami január 1 óta nyílt meg 

számukra, hogy a helyi önkormányzat adhat helyi rendeletében számukra adómentességet, 

adókedvezményt. Jelenleg 2,5 MFt-ig adómentesség van, a felett kell megfizetni a helyi adót. 

Az új szabályozás szerint a 20 MFt-ig az egészségügyi szolgáltatók helyben mentesülhetnek a 

helyi adó alól. Az előterjesztés ”A” és „B” verziót tartalmaz. Az „A” verzió szerint az 

önkormányzat támogatja az orvosok kérelmét, ebben az esetben a hivatal megteszi a 

megfelelő intézkedést. Amennyiben sor kerül a helyi adómentesesség megállapítására, akkor 

számításuk szerint 1,8 MFt-tal csökkenne a helyi adóbevétel, illetve két szolgáltató nem tudna 

élni a lehetőséggel, mivel 20 MFt-ot meghaladja az árbevételük. Elmondja azt is, hogy az 

önkormányzat támogatja az egészségügyet, finanszírozza az eü. központban működő 

orvosoknak a rezsi költségét az eü. központon keresztül. Ez kb. 250 eFt havonta, illetve 

támogat két fogorvosi praxist rezsi költséggel.   

 

Iványi Ferenc Tivadarné: az előterjesztésből olvassa, havi 250 eFt-ot meghaladó összeg a 

rezsiköltség támogatás. Évi viszonylatban közel 3 millió forinttal már támogatottak az 

orvosaik. Kérdezi, hogy az előző bizottságok milyen állásfoglalást, javaslatot tettek? 

 

Dr. Bacsárdi József: a Gazdálkodási Bizottság tárgyalta az előterjesztést és azt a döntést 

hozták, hogy jelenleg már kapnak az orvosok támogatást rezsiköltségre, amennyiben azonban 

továbbra is fenntartják azt, hogy kaphassanak adómentességet, akkor tárgyalni kell, hogy jár-e 

nekik vagy sem.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: el kell dönteni, hogy melyik támogatást veszik igénybe. Kérdezi a 

bizottság tagjait, hogy van-e vélemény, javaslat?  

 

Dr. Bourgla Ossamah: őt nem érinti egyik kedvezmény sem, de a rezsikedvezmény az jár 

neki. Sok helyen fizetik a közüzemi díjat, még a felett nagyon sok önkormányzat még 

támogatást is nyújt az orvosoknak. Bicske városa még egy szerződés ellenére sem adta meg a 

támogatást. Korábban még egy megkötött támogatási díjat sem adta a háziorvosoknak, több 

éven keresztül. Egyetlen egy háziorvos sem perelte be az önkormányzatot. Amikor a kormány 

ráerőltette a háziorvosokra, hogy kössenek új szerződést, akkor került belőle ki az anyagi 

támogatás. Meg lehet nézni a város durván 15 millió forinttal, tartozik. Nem maga mellett 

beszél, ő nem kapna mentességet. De vannak nehéz anyagi helyzetű orvosok. Az 1,8 MFt 

túlzott.  

 

Dr. Bacsárdi József: a kollégák kiszámolták, az ennyire jött ki.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: 2014. december 6-án született megállapodás szerint megy a 

támogatás.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: Az a szerződés, ami 2014-ig élt, abban még anyagi támogatás is volt, 

ammit nem folyósított az önkormányzat. Ezt csak mondja.  

 

Bálint Istvánné: szeretné a doktor úrtól megkérdezni, hogy konkrétan milyen szerződésre 

gondol, ami nem lett folyósítva? 

 

Dr. Bourgla Ossamah: Volt egy szerződés az önkormányzat és a háziorvosok között. Egy 

feladatvállalási szerződés. Ez a szerződés 1995-ben köttetett. Többszöri módosítással 2013-ig 
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élt ez a szerződés. 1998-2013. közötti időszakban egyoldalúan az önkormányzat nem tartotta 

be a szerződést. Szerették volna, hogy az orvosok módosítsák ez az ő kárukra, de ők nem 

tették meg ezt a szívességet. A szerződés élt, de az önkormányzat nem utalta a szerződés 

szerinti összegeket a háziorvosoknak, illetve a fogorvosoknak. Amikor az orvosok nem 

pereltek, akkor a polgármester azt mondta, hogy azért nem perelnek, mert nincs igazuk. Ők 

úgy gondolták, hogy a saját önkormányzatukat nem perlik. A szerződés 2013-ban vagy 2014-

ben módosítva lett és most ebben már nincs anyagi támogatás.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: Az az időszak, melyet a doktor úr kifogásol, az volt az az időszak, 

amikor csomagban örökölt számlák sokaságát tolták maguk előtt. Attól féltek, hogy mikor 

kapcsolják ki az áramot és a gázt. Biztos benne, hogy eladósodott és úgynevezett hét szűk 

esztendő időszaka volt ez. Ennek oka lehetett az, amit doktor úr kifogásolt.  

 

Molnár Enikő: ő úgy tudja, hogy fizettek az orvosoknak.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: 2008-2014 közti időszakra eső pénzösszeg, ami havi 30-60 eFt 

közötti összeg lett volna, nem lett befizetve. 

 

Bálint Istvánné: azt gondolja, hogy ezzel lett kiváltva, hogy most nem kell fizetni a bérleti 

díjért és a rezsiköltséget is fizeti az önkormányzat az egészségügyi központnak.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: ez eddig is így volt. Ez még ezen összeg felett volt. Máshol az 

önkormányzatok helyiséget biztosít, rezsi fizet és még támogatást is ad az orvosoknak. 

Korábban azt az ígéretet kapták, hogy később méltányolni fogják az elmaradt időszakot. Nem 

maga miatt kéri, hanem a kollégái miatt, hiszen neki nem járna.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: egy 8 éve tett ígéretet most nehéz valóra váltani. Kérdezi a 

bizottság tagjait, hogy a Gazdasági Bizottság javaslatát támogatják, mi a javaslat? A 

Gazdasági Bizottságon elhangzott, hogy a két variáció közül melyik az, melyet szeretnének 

igénybe venni az orvosok. A mostani lehetőséggel többet kapnak az orvosok. Ez a támogatás 

3 millió Ft évente, ahogy hallották, a másiknál: 1,8 millió Ft. Ez több, mint amit jelenleg is 

kapnak.  

 

Csonka István: annyiban szólna hozzá, mint vállalkozó, hogy őt mindig meglepi az, ha egy 

másfajta vállalkozás, mint pl. a gyógyítás, kutatás, egyéb mentességet élvez bizonyos 

költségekből. A vállalkozások nagyobb része nem kap semmilyen mentességet. A gyógyítás 

egy különleges feladat, de mi van a többi vállalkozással? A többi vállalkozás is emberekből és 

munkavállalókból áll. Azok sem tehetik fel a kezüket a kedvezményekre.  

 

Bálint Istvánné: a Gazdálkodási Bizottságon ugyan így elhangzott ez a vélemény. Becsüli a 

képviselő-testület az orvosok munkáját, de akkor ki lesz a következő, akinek majd 

kedvezményt kell adni? Attól még hogy az anyagi lehetőségek olyanok amilyenek, azért 

gondolni kell a holnapra. Senkinek nem kívánja, hogy egy olyan időszakot éljen meg, amit ők 

2008-tól. Most van, de azt gondolja, a mértékletességet meg kell tartani, ezt lehet, hogy 

nehezen lehet tudomásul venni. Vagy-vagy formában muszáj mérlegelni.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: nem véletlenül kerültek a háziorvosok abba a megkülönböztetett 

helyzetbe az adórendelet alapján, hogy járhat esetleg nekik mentesség vagy kedvezmény Ez 

nem véletlen. A háziorvosok megtartását célzó szempont miatt. A kollégái már 70 év 
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közeliek. Van ok félni attól, hogy elmennek. Gondolni kell a holnapra is. Háziorvos csábító 

hatás is lehet egy ilyen döntés.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy mi a véleményük? Javasolja, 

hogy csatlakozzanak a Gazdálkodási Bizottság döntéséhez azzal, hogy vizsgálja meg a város 

azt, hogy amennyiben esetlegesen lehetőség lesz rá, mit tud az orvosai számára biztosítani. A 

költségvetésen már túl vannak. A költségvetési év már beindult, ezekkel a számokkal 

terveztek.  

 

Dr. Bacsárdi József: ősszel lesz a költségvetés tárgyalása, esetleg akkor lehet erről még 

tárgyalni.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kéri a bizottság tagjait, hogy szavazzanak. Felmentik a doktor urat 

a szavazás alól, aki ezzel egyetért. 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

 

43/2016. (III. 23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: döntéshozatalból történő kizárása 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi önkormányzatairól 

szóló 2011. CLXXXIX. törvény 49. § (1) bekezdése alapján dr. Bourgla Ossamah-t a 

napirend tárgyalása döntéshozatalából kizárja, mert személyesen érintett.  

 

Határidő:  2016. március 23. 

Felelős:  Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: 1 volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

44/2016. (III. 23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: A háziorvosok részére nyújtandó kedvezményekről 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság tekintettel az önkormányzat elfogadott 

költségvetésére, nem javasolja a helyi iparűzési adómentesség vagy adókedvezmény 

bevezetését a helyi orvosok számára, mivel az önkormányzat fizeti az orvosok közüzemi díját, 

térítésmentesen biztosítja az orvosi helyiségeket. 
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A bizottság álláspontja szerint, amennyiben az orvosok az adómentesség vagy 

adókedvezmény igénybevételéhez ragaszkodnak, abban az esetben az önkormányzat a 

közüzemi díjak orvosok helyett történő megfizetését nem tudja vállalni.  

A bizottság felkéri a polgármestert, hogy vizsgálja meg, hogy a jövőben az önkormányzat 

milyen támogatást tud nyújtani az orvosok számára. 

 

 

3. Napirend 

Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2016. február hónapban elvégzett  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy a BGSZ által elvégzett februári 

munkálatokkal kapcsolatban javaslata, véleménye van, jelezze. Ha nincs, akkor megköszöni a 

munkát. Aki el tudja fogadni az előterjesztést kéri jelezze.  

 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

 

45/2016. (III. 23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2016. február hónapban elvégzett 

munkálatokról 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság a határozati javaslat mellékletében szereplő 

Bicskei Gazdasági Szervezet által 2016. február hónapban elvégzett munkálatairól szóló 

beszámolót elfogadja.  

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság a továbbiakban is kéri havonta a beszámolót.  

 

4. Napirend: 

Óvodai beíratással összefüggő hirdetmény közzétételéről 

Előterjesztő: polgármester 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: a Bicskei Városi Óvoda minden esztendőben beadja a 

fenntartóhoz azt az időponti javaslatot, amikor az óvodai beíratások időpontját szeretnék 

megtartani. Ez jelen esetben május első hétfője, keddje és szerdája. A beiratkozás mind a 

három épületükben, a székhely intézményben hétfőn, a József Attila utcaiban kedden és 

szerdán a Kakas Tagóvodában történik reggel 8-17 óráig. Az előterjesztésben a törvényes 

dokumentumok felsorolása és az ehhez kapcsolódó jogszabályi háttér szerepel. Amennyiben 

ezt a bizottság el tudja fogadni, kéri, jelezze.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: létszámilag hogy áll az óvoda? 
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Iványi Ferenc Tivadarné: jelenleg 432 gyerek jár a Bicske város óvodáiba. Aljegyző úr 

biztosította azt törvényben előírt dokumentációt, névsort, ami azt tartalmazza, hogy az óvodás 

korúak bicskei lakosok. 30 olyan kisgyerek van, akinek állandó lakóhelye Bicske, azonban 

nem Bicskén, hanem tartózkodási helyén jár óvodában. A mini csoportba járó kisgyerekek 

létszáma bővül. Több olyan jelentkezőjük van, aki már májustól bejelentkezett. Már 2,5 

éveseket is fel tudják venni. Van lehetőség a bővítéssel, ami a Kakas Óvodában megtörtént, 

hogy tudják fogadni a gyerekeket: 

 

Csonka István: a jelentkezési számban van növekedés? 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: a jelentkezés hullámzó. Most többen lépnek iskolába a Kakas 

tagóvodából, mint eddig. Az a gyakorlat kezd visszaszorulni, mely szerint a szülő csak 7 éves 

korban szeretné beíratni a gyermekét iskolába. Aki iskola érett és iskolába iratható gyermek, 

az jellemzően iskolába kerül. Van azért kivétel. A Szent László iskola jellemzően tartja a 

szokását és ő a 7 éves gyermekeket fogadja inkább. Ha a szülő kéri a nevelési tanácsadótól, 

hogy iskolába szeretné íratni a gyermekét, akkor ezt megteheti. Amennyiben nincs kérdés, 

javaslat, kéri, szavazzanak.  

 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

46/2016. (III. 23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: Óvodai beíratással összefüggő hirdetmény közzétételéről 

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja az óvodai beíratás 

hirdetményével összefüggő határozati javaslatot. 

 

 

5. Napirend: 

A közterületen elhagyott hulladékról szóló szerződésről 

Előterjesztő: polgármester 

 

 

Iványi Ferenc Tivadarné kéri aljegyző urat az előterjesztés ismertetésére.  

 

Dr. Bacsárdi József: a testületnek volt korábban egy olyan döntése december hónapban, 

kössön szerződést az Önkormányzat a Zöld Bicske Kft. a közterületen elhagyott hulladékról. 

Az igazgató úr megtette ajánlatát és ennek alapján elkészült az előterjesztés. Az előterjesztés 

mellékletét képezi a megállapodás tervezet. A tervezet szerint 15 eFt/tonna nettó díjért vállalja 

a Zöld Bicske Nkft. a hulladék elszállítását.  
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Iványi Ferenc Tivadarné: szeretettel köszönti a Zöld Bicske Nkft igazgatóját, kérdezi, hogy 

szeretne-e esetleg ezzel kapcsolatosan valami kiegészítést tenni? 

 

Teszár Tamás: ezzel kapcsolatosan csak annyit tesz hozzá, hogy a korábbi keretszerződés 

mintájára, ami az egyéb hulladékokra, építési bontási hulladékok beszállítására vonatkozott 

készítették a szerződés tervezetet. Egy email címen történt megrendelés esetén leszállítják a 

konténert, majd utólag elszámolnak, hogy mekkora tömegű hulladékot szállítottak el. 

Konténert elhelyezik és a város a közmunkásokkal, a BGSZ-es dolgozókkal megtölti vagy 

géppel. Utána ezt elszállítják. A Gazdálkodási Bizottság azt kérte, hogy április 1-ig mérjék 

fel, kezdjék el a legnagyobb illegális szemét lerakók felszámolását. Körbejárnak és felmérik a 

hulladéklerakókat.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e kérdés? A Gazdálkodási 

Bizottságon kérdés, kiegészítés történt?  

 

Dr. Bacsárdi József: az április 1-ei határidő volt, legyen egy személy megjelölve a hivatal 

részéről, aki kezeli a bejelentéseket, valamint 10 kamera elhelyezését javasoltak. 

 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy ezzel kapcsolatosan van-e 

javaslat?  

 

Bálint Istvánné: Nem csak a Rigó és a Jegenye utcában van szemét. Oda szerinte nem csak 

az ott élők hordják. De ugyan ez a helyzet bárhol máshol a Galagonyás, a III-as dűlőnél, a 

Micsurin felé, Málé hegy felé is.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: Ha a Rigó és a Jegenye utcához oda tennének egy vas sorompót? 

 

Dr. Bacsárdi József: akkor elvinnék a lakatot. Ezzel nem lehetne megakadályozni.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy egyet tudnak érteni a határozati 

javaslattal, kéri szavazzanak.  

 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

47/2016. (III. 23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: A közterületen lehagyott hulladékról szóló szerződésről 

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a közterületen elhagyott 

hulladékról szóló határozati javaslatot. 
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6. Napirend:  

Bicskei Üdülőtábor és Uszodaüzemeltető Kft. alapító okiratának módosításáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kéri aljegyző urat az előterjesztés ismertetésére.  

 

Dr. Bacsárdi József: az elhunyt Csörgöl Lajos helyére egy új tagot kell választani. A 

Humánerőforrások Bizottsága Lajtai Béla urat javasolta tagnak.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: annak idején ez a bizottság ülésén javasolta Lajtai Bélát a 

művelődési ház vezetője. Lajtai Béla Zánkának nagy patrónusa, ezzel kapcsolatosan 

valakinek javaslata, véleménye? Ha nincs, kéri szavazzanak.  

 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

48/2016. (III. 23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: Bicskei Üdülőtábor és Uszodaüzemeltető Kft. alapító okiratának módosítása 

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a Bicskei Üdülőtábor és 

Uszodaüzemeltető Nonprofit Kft. alapító okirat módosítását, azzal, hogy Lajtai Bélát javasolja 

a Kft. felügyelő bizottságába megválasztani. 

 

7. Napirend 

Képviselői bejelentések: 

 

Dr. Bourgla Ossamah: a kihelyezett tükröt szeretné megköszönni, de így sem lát jobban.  

 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: mindenkinek köszöni a munkát. Megköszöni a bizottsági tagok 

részvételét és az ülést 17 óra 48 perckor bezárja.  

 

K.m.f. 

 

 

 

Iványi Ferenc Tivadarné  Szabó Attila 

Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

elnöke  tagja, jkv. hitelesítő 


